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Készült: Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. október 27.-i 
üléséről

Jelen vannak:
Balogh Tibor Zoltán polgármester
Hajzerné Oláh Ildikó alpolgármester
Támba Borbála
Lisovszki Tamás
Szitár Emese
Terdik Tibor
Buzák Zsolt képviselők

Tanácskozási joggal megjelent:  
Szentpéteri Szabolcs jegyző

Jegyzőkönyvvezető: 
Kopják Bettina köztisztviselő

Balogh Tibor polgármester:
Köszöntötte a megjelent képviselő-testület tagjait, valamint a tanácskozási joggal megjelentet. 
Megállapította, hogy a képviselő-testület ülése határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő 
testületi tagból 7 fő jelen van. 

Javasolta meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását, valamint a meghívóban nem 
szereplő, e-mailben küldött előterjesztés megtárgyalását 9. napirendi pontként az iskola 
tetőszerkezetére vonatkozóan. Buzák Zsolt képviselő két beadványt hozott, amit szeretne, ha 
ezen az ülésen megtárgyalnának.

10./ Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő fény- és hangtechnikai berendezésekről 
Előadó: Buzák Zsolt képviselő
(Buzák Zsolt képviselő előterjesztése alapján)

11./ Előterjesztés a Család-és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójával kapcsolatban
Előadó: Buzák Zsolt képviselő
(Buzák Zsolt képviselő előterjesztése alapján)

A testület az iskola tetőszerkezetével kapcsolatos előterjesztés megtárgyalását 7 igen 
szavazattal elfogadta. A fény- és hangtechnikai berendezésekkel kapcsolatos előterjesztés 
megtárgyalását 6 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadta. A Család- és Gyermekjóléti 
Szolgálattal kapcsolatos előterjesztés megtárgyalását 4 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett 
elfogadta.

A testület a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását 4 igen és 3 tartózkodás 
mellett elfogadta.
 
Napirend (1. tsp.):

Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, tájékoztató a testület tevékenységét 
érintő fontosabb intézkedésekről, információkról szóló polgármesteri 
beszámolóról
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Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Sajnálom, hogy a bizalom nem működik a kátyúzással kapcsolatban, meg, hogy mennyi só 
legyen. A tavalyi, azelőtti években mindig ment. Kérem a testületet javasolják akkor miből 
mennyi legyen. A kátyúzás, sózás fontos kérdés. Leírtam, hogy a KEVÍZ-től vegyük meg az 
aszfaltot. Ha ez lemaradt, akkor elnézést kérek. A hideg aszfaltot, sót döntse el a testület. A 
tűzoltó szertárban van a só, meg lehet tekinteni. Azért jelöltem meg ezt a mennyiséget, hogy 
arra kérjük az árajánlatot. A jegyzői lakásból kibontott ablakok veszélyes hulladéknak 
számítanak, nem biztos, hogy jó dolog értékesíteni. Nem szeretném, hogy megint emiatt 
névtelenül jelentsenek fel. Erőt, egészséget kívánok neki, ha valakit ez tesz boldoggá, ez 
elégíti ki. A rendezvényről megmaradt üdítők el vannak téve, meg lehet nézni, számolni, 
használhatja az önkormányzat. Legyen-e karácsonyi rendezvény? Tea? Műsor? Fenyőfa? 
Koszorú? Ha igen, milyen összegben? Illetve a költségvetés készítésekor felmerült az ötlet, 
hogy a lakosoknak ajándékcsomagot készíttessünk, de én ezt nem javaslom. Kérdezgettem 
polgármestereket, volt ahol a családokban a felnőttek 1000 Ft-ot, a gyerekek 500 Ft-ot kaptak. 
Valahol családonként fenyőfát osztottak. Ezen gondolkodni kell és a testület segítségét kérem.

Hajzerné Oláh Ildikó alpolgármester:
Menjünk sorba. Mennyi sót vettünk tavaly?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kétszer fordult a kocsi, a buszfordulóig, Dzsedik presszóig, elkerülő út, Csoma, a 
kereszteződések teljesen voltak sózva. Fűrészporral vagy homokkal vegyesen volt szórva. A 
fűrészport Fabu Tibitől hozattam. Teljesen minden utca nem volt sózva. Gyártelepen a 
kereszteződések voltak sózva, a kaszinó domb homokozva. A Gyár utca a vasútállomásig a 
közúté.

Terdik Tibor:
Fűrészporral vegyesen sokkal jobb.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
 3 árajánlatot kérünk hivatalosan, 1 helyről már kaptunk a START-ét. Kisvárdán van a telepe 
a közút mellett, zsákos sót adnak. Nem tudom a környéken még honnan lehet venni. Ebben 
kellene dönteni.

Terdik Tibor:
Lehet ott a legkedvezőbb, ahol tavaly vettük.

Lisovszki Tamás:
Hova rendelnénk 30 tonna sót, ha most 5-6 tonna fogyott el egy télen, és még maradt is 
belőle?

Hajzerné Oláh Ildikó:
5-6 tonna kell szerintem is.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
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Ha lehet hinni az időjósoknak, hideg tél lesz. Az elkerülő utat most aszfaltoztuk, oda kellene 
még aszfalt. A dzsungelben a temetőnél, Új utcán, Szabadság utcán, Vasvári utcán, a 
gyártelepen a Gyár utcán van pár kátyú.

Terdik Tibor:
Ady Endre utca végén is van.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az Ivecoval 1 tonnát tudunk egyszerre vinni.

Buzák Zsolt:
Borzasztó, hogy megmarad a só és az utcák jegesek voltak például a Kossuth utcán is.

Balogh Tibor polgármester:
Mondd meg, hogy legyen akkor. Káros a környezetre, csak tudunk szórni, ahol a 
legszükségesebb. A Kossuth utca, Fő utca a közúté. Ha a testület azt mondja, akkor ott 
sózunk, ahol mondja. Homokot is szórtunk, az olcsóbb is. A kis zetorral tudjuk szórni a 
homokot. Sipos Imre csinálta meg nagyon ügyesen. Ez a környezet miatt volt, hogy kíméljük. 
Ki lehetett volna szórni, még hozatni is lehetett volna, ha mindig szórjuk.

Terdik Tibor:
Ónos esőben minden utat kellene amúgy meg elég a kereszteződésekben, csomópontokban, 
forgalmas helyeken.

Lisovszki Tamás:
Szerintem, ha esik a hó, akkor nem a negyedik nap után kell eltakarítani mert a negyedik nap 
után már síkos, le van tapadva. Le kell takarítani, nem mondom, hogy egy nap alatt le lehet 
takarítani, de erre oda kell figyelni. Legalább a nagyját takarítsa el.

 Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A közútnál még a hó előtt sóznak, ha mondják az időjárás jelentésben. Szakemberek mondják, 
hogy 5-10 cm-es havat nem lehet tolni, de ha lejáródik, akkor jegesedik. Ehhez minimum 2 
ember kell, aki a munkát végzi, de lehet hogy 3. Akkor megyünk sózni, ha leesett, T25-ösre 
feltesszük a sót, eltolás után sózunk.

Lisovszki Tamás:
Télen hó, jég van, az a velejáró, de ha meg sem próbálják eltolni, akkor háborognak az 
emberek.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nincs férfi munkaerő, lapátolni se bír sok. Nevet nem akarok mondani, de 4 ember egy 3 
tonnás pótkocsit nem bír megrakni darált aszfalttal reggel 7:30-tól délután 4-ig.

Lisovszki Tamás:
Nem biztos, hogy az erővel van a baj.

Szitár Emese:
Az biztos.

Lisovszki Tamás:
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Annak köszönhető, hogy nincs közmunkás, hogy mindenki dolgozik?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Igen, nagyrészt.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Vagy valaki nem is akar dolgozni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Annak a szociális ellátása megszűnik.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Vegyünk 80 mázsát.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A só nehéz, 3 tonnánál nem lehet többet a kocsira tenni.

Hajzerné Oláh Ildikó:
3 fuvar legyen.

Terdik Tibor:
Meleg aszfalt mennyi legyen? Lezárás lesz a vége?

Lisovszki Tamás:
Hogy tudjuk kivitelezni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ugyanolyan aszfalt kell mint ezelőtt, emulzió még van.

Lisovszki Tamás:
Ki fogja megcsinálni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Sipos Imi van, Gőcze Imre keze el van törve, Sinka Pistinek a kulcscsontja, Farkas Laci nem 
jó fizikumú. Be kell vetni a karbantartókat.

Buzák Zsolt:
Mennyi a mennyiség, amit venni kell?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az Ivecoval 1 tonnát tudunk hozni egyszerre.

Buzák Zsolt:
Hidegebb is van, mint nyáron. Bitumen volt használva nem emulzió. A bitumen hamar kihűl, 
mire aszfaltozzák, nem tapad hozzá. Az emulzió jobb.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az emulziót ajándékba kaptuk, de megsűrűsödik, ezt is fel kell melegíteni.

Hajzerné Oláh Ildikó:
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Hogy melegítitek?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Gáz rózsával.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Csak a szélét kenitek ki?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Igen.

Buzák Zsolt:
Közel 50 kátyút számoltam meg. Kb 1m x 1m-es kockát kellene vágni, nem 30cm x 30cm-t.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A közeljövőben elcseréljük a közúttal, a belterületi a miénk lesz, az elkerülő a közúté. Seszták 
miniszter úr amikor erre járt, a kocsijának a kereke majdnem kiszakadt, felhívta a közút 
igazgatóját, hogy vegye át az utat. Azóta már volt megint erre, azt mondta egy fokkal jobb. 
Javaslom, hogy ne vagdossunk, hanem a meglévő kátyúkat javítsuk, az gyorsabb. az útalap 
sem jó, olyan mint a mozaik.

Terdik Tibor:
Csináljuk meg egyelőre, majd meglátjuk mit lép a közút. Hány tonna legyen?

Buzák Zsolt:
Én számoltam, nagyjából 6 tonna kell, ha ki van vágva.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kőrösit, Vasvárit csináljuk? Szabadság utcán is van 3 nagyobb kátyú. Kéki utca Beke-tanya 
felé.

Buzák Zsolt:
Nehéz kiszámolni, valahol mélyebb, valahol nem.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Minél előbb.

Terdik Tibor:
Hideg aszfaltból kellene tárolni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kérjünk árajánlatot.

Buzák Zsolt:
Zsákos jobb.

Terdik Tibor:
7 tonnát vegyünk, kérjünk árajánlatot.

Lisovszki Tamás:
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Hol fogjuk tárolni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kint is lehet, de a tűzoltó szertárban is. Biztos olvastátok, hogy jönnek a brazil öregfiúk 
focizni. Ez hogy történjen?

Buzák Zsolt:
3. számú határozat tervezet egyben van, kiegészítésekkel együtt lesz.

Terdik Tibor:
 Ellátás kell a braziloknak?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Plusz a bogdányiaknak.

Lisovszki Tamás:
Hogy kerülnek ide brazilok?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Versenyszférából kiestek, Baptista Szeretetszolgálattal vannak kapcsolatban, most 
Szlovákiában vannak, pénteken Nagyhalászban fociznak, szombaton itt.

Lisovszki Tamás:
Ásványvíz, üdítő?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Egyeztettem a szervezővel az ellátást. Lenne húsleves, frissen sült többszeletes húsból egy tál 
vegyes körettel. Desszert legyen?

Szentpéteri Szabolcs:
A testületnek illene ott lenni.

Terdik Tibor:
Ki főz?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Clear Star Kft.

Buzák Zsolt:
Miért nem Makara Attila?

Terdik Tibor:
Helyi vállalkozótól veszik az alapanyagokat.

Buzák Zsolt:
Nagyon helyes.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Lehet mástól is. Én még nem hallottam negatív véleményt.
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Lisovszki Tamás:
Az ellátás egy főre mennyi? 5000 Ft?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az sok.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Feléből is megvan.

Buzák Zsolt:
Legyen 3000Ft.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kérjünk árajánlatot egy menüsorra.

Szentpéteri Szabolcs:
2500 Ft-ért főztek népszavazásra nekünk, és ebben 3 étkezés volt.

Terdik Tibor:
Mikor lesz?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
November 19. Karácsonyi rendezvény legyen? Milyen összegben?

Buzák Zsolt:
A karácsonyt és május 1.-ét mellőzzük. Ötleteljünk, ha a csomag nem jó.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Akkor amit Polgármester Úr mond, vagy ajándék utalvány, vagy ahogy Kéken volt? Vagy 
családonként, emberenként?

Buzák Zsolt:
Hány család van?

Hajzerné Oláh Ildikó:
Ház vagy 800.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az előző időszakban Alfi-Ker-es utalványokat adtunk, amikor volt rá keret.

Támba Borbála:
Jó lett volna tudni hány család van és olyan utalványt adni, amit a helyi boltosoknál 
vásárolhatnak le.

Balogh Tibor Zoltán:
Nézzétek meg  lassan már mindent lehet hamisítani. Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei 
vállalkozókat támogatunk az Alfi-Ker-es utalványokkal is. A többség nem megy be 
Nyíregyre.

Buzák Zsolt:
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Hogy marad a pénz a helyi vállalkozónál?

Hajzerné Oláh Ildikó:
A helyi vállalkozó az Alfiban fizet vele.

Balogh Tibor Zolán polgármester:
Minden vállalkozó az Alfiban vásárol.

Buzák Zsolt:
Helyben kell elrendezni, hogy itt maradjon a pénz. Körbe kell járni a boltokat.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A legtöbb települési vállalkozó jár az Alfiba.

Lisovszki Tamás:
Ha már egy nem ott vásárol, az nem jó.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Családonként legyen osztva.

Szitár Emese:
Az Új utcában egy házban lakik 3 család is.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Állandó lakcímmel rendelkezzen.

Buzák Zsolt:
Nem jó, ha kimegy a hír, mindenki bejelentkezik majd.

Hajzerné Oláh Ildikó:
November 1.-től, aki nyírbogdányi lakos.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
2016. szeptember 1.-én állandó lakcímmel rendelkezik. Nagykorú hány éves kor felett?

Hajzerné Oláh Ildikó:
Le kellene tisztázni.

Buzák Zsolt:
Ha egyedül él valaki, kap ezret, ahol vannak tízen, meg tízezret.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Sehogy se lesz jó, valakinek nem fog megfelelni. Mindenkinek nem lesz jó.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Ha van 800 ház, akkor 4 millió forint. Legyen a felnőtt 1500, a gyerek 500 és akkor 3 és fél 
millió körül lesz durván.

Terdik Tibor:
Szerintem következő testületi ülésen döntsünk.
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Lisovszki Tamás:
Ki kell találni személy vagy család? Csomag vagy utalvány?

Hajzerné Oláh Ildikó:
A gyerekeknek többet kell vásárolni.

Támba Borbála:
Szerintem legyen 5000 Ft és kész.

Szitár Emese:
Balhé lesz abból, ha lakásonként lesz 5000 Ft.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Téli tüzelő lesz, pályázni lehet rá. Az önkormányzat ezt is ki fogja egészíteni. Jó egész télen 
nem tud kitüzelni vele, de az is segítség.

Támba Borbála:
Lesz anyag hozzá, ha eldöntjük, hogy család vagy ingatlan. Legyen 5000 Ft családonként.

Buzák Zsolt:
Utalvány terén kérdezzük meg a helyi vállalkozókat. Hol vásárolnak? Ki kérdezi meg?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Küldünk hivatalos levelet. Ne a multit gazdagítsuk.

Támba Borbála:
A legtöbben a Metroba meg a Tescoba járnak.

Buzák Zsolt:
Legközelebbre meglesz? Karácsonyfa, mikulásház, minden lesz csak a buli változik, amúgy 
minden változatlan.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Többen kérdezték már tőlem, mondtam, hogy a testület dönt.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Régen volt itt a művelődési házban kis műsor, most is lehetne az utalvány mellett.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Akkor családonként lesz.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Lesz hozzá tüzelő, elég lesz.

Buzák Zsolt:
Nyílászárók?

Lisovszki Tamás:
Nem támogatom az értékesítésüket, ha veszélyes hulladék.
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Buzák Zsolt:
Meg kell semmisíteni.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Amíg be van építve nem veszélyes, amint kiveszik már veszélyes?

Szentpéteri Szabolcs:
Ilyen a napelem is.

Buzák Zsolt:
El kell szállítani, meg kell semmisíteni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kérdezzük meg a vállalkozót, nyilatkozza le, mi lesz vele.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Zöldhulladék gyűjtésre kaptunk komposzt zsákot. Ki kell jelölni gyűjtőpontot, ahonnan majd 
elviszik.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Nem értem miért kell ez falura, városban több értelme lenne.

Szitár Emese:
Minden településre el kellett vinni. A kommunális hulladékot nem viszik el ha van benne 
komposzt.

Terdik Tibor:
Egy ilyen pontot kell kijelölni?

Szitár Emese:
Egyet a gyártelepen, egyet itt a faluban.

Lisovszki Tamás:
Hol legyen?

Terdik Tibor:
Futball pálya? Vagy a régi Boksz épület? Faház.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Szennyvíztároló?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ez csak ideiglenes. Elviszik onnan.

Terdik Tibor:
Ady Endre utca vége?

Lisovszki Tamás:
Nem jó, mert eddig is oda hordták a szemetet, most meg pláne.
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Buzák Zsolt:
Marad a szennyvíztároló, futball pálya, volt posta épület előtt?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Volt posta előtt jó lesz. Faluban?

Lisovszki Tamás:
Akkor meg van oldva.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Csoma lejáróval szemben?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ott a legjobb. A szennyvíz átemelő mellett, Bíró Kálmán féle terület.

Lisovszki Tamás:
Akkor meg van a két hely.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Akkor szavazzunk mert eddig csak beszéltünk mindenről.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

144/2016. (X. 27.) határozata

2016. szeptember 24-én megtartott falunap költségeinek elszámolásáról

A Képviselő-Testület:

Nyírbogdány Község 2016. szeptember 24-én megtartott falunap költségeiről szóló 
polgármesteri tájékoztatót elfogadta.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

145/2016. (X. 27.) határozata

Beszámoló az elkerülő út karbantartási költségeiről 
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A Képviselő-Testület:

Az elkerülő út 2016. évben elvégzett karbantartási munkálatainak költségeiről szóló 
polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

146/2016. (X. 27.) határozata

Időszerű település karbantartási feladatokról

A Képviselő-Testület:

1./ Az önkormányzati kezelésű szilárd burkolatú utak időszerű karbantartási munkálatainak 
elvégzéséhez meleg aszfaltot vásárol. A meleg aszfaltot a javítási munkálatokhoz szükséges 
mennyiségben a KE-VÍZ 21 ZRT. Nagyhalász-Homok tanya keverőtelepéről tervezi 
beszerezni. A beszerzett aszfalt az önkormányzat saját járművével kerül a helyszínre 
kiszállításra. 

2./ Hideg aszfalt beszerzését tervezi a téli időszakban keletkező kátyúk, úthibák kijavítására. 
Az aszfaltot 7 tonnás mennyiségben tervezi beszerezni és deponálni, felhasználásra a 
jelentkező feladatok függvényében kerül. Erre a mennyiségre árajánlatot kér.

3./ A közeledő téli időjárásnak megfelelő közútfenntartói feladatainkra való felkészülés 
jegyében 9 tonna útszóró só beszerzésére kér ajánlatot.

4./ A településen történő őszi virágosítást határozta el. A virágosítás feladataira maximum 
2000 tő árvácskát rendel meg. A növényzet beszerzését Sinka Zoltán helyi vállalkozótól 
rendeli meg 80 Ft/ db áron. A vállalkozó a növényzet kiültetésében szakmai segítséget nyújt.

5./ Várakozni tilos közúti közlekedési jelzőtábla, illetve az útpadkán várakozni tilos kiegészítő 
tábla kihelyezése nem szükséges a volt daráló épületéhez.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Felelős: polgármester

Határidő: folyamatos

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
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     polgármester jegyző

Buzák Zsolt:
Várakozni tilos tábla a volt darálónál, az útpadkán várakozni tilos kiegészítő táblával 
hónapokkal ezelőtt meg lett határozva, miért nincs megrendelve?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A Demecseri Rendőrőrs vezetőjével beszéltem. A tábla az útra vonatkozik, kell az útpadkán 
várakozni tilos kiegészítő tábla. A SION-hoz nem kell tábla, KRESZ írja elő, hogy a 
kereszteződéstől 6m-en belül nem lehet megállni.

Buzák Zsolt:
A KRESZ nem tiltja, hogy kitegyük? Akkor tegyük már ki a STOP táblára, ami lefedi az 
egészet az Alkotmány utca sarkáig.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Javaslom, hogy a padkán se lehessen.

Buzák Zsolt:
Nekem volt javaslatom, az nem volt jó hónapok óta.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Egyet nem értek. Annak idején előírták a parkolót. Hogy kaphatott működési engedélyt? A 
mai napig úgy lehet működési engedélyt kapni, ha van parkoló.

Buzák Zsolt:
Akkor az ABC-nek is meg kell oldani, lehet neki kell például 23 hely, míg a fodrásznak elég 3 
is. Ezt hogy oldja meg?

Lisovszki Tamás:
A darálónál úgy áll meg ahogy akar, túl van beszélve.

Terdik Tibor:
Szavazzunk.

A képviselő-testület 2 igen és 5 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

147/2016. (X. 27.) határozata

Karácsonyi rendezvény megtartásáról 

A Képviselő-Testület:

2016. évben nem tart karácsonyi rendezvényt.

Nyírbogdány, 2016. október 27.
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Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

A képviselő-testület 7 igennel egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

148/2016. (X. 27.) határozata

Barátságos labdarúgó mérkőzést követő vendéglátás költségeiről 

A Képviselő-Testület:

1./ 2016. november 19.-i barátságos labdarúgó mérkőzést követő vendéglátás biztosítását 
határozta el.
2./ A vendéglátás költségeire árajánlatot kér a Clear Star Kft-től 100 fő részére.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

Buzák Zsolt:
Az adás-vételi szerződés visszavonásáról szóló határozat hónapok óta nem lett végrehajtva.

Szentpéteri Szabolcs:
Most beszéljük.

A képviselő-testület 6 igen és 1 tartózkodással a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

149/2016. (X. 27.) határozata

Adás-vételi szerződés felbontásáról szóló 35/2016. (IV.01) határozat visszavonásáról

A Képviselő-Testület:

2016. április 1. napján meghozott 35/2016. (IV.01) határozatát visszavonja. Az önkormányzat 
által megvásárolt Nyírbogdány, külterület 03/1 hrsz-ú, ingatlant rendeltetése szerint 
hasznosítja a jövőben.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
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     polgármester jegyző

Buzák Zsolt:
Kérdésem lenne. Próbáltál kijelölni embert a számlák kifizetésére, vagy nem is akarsz?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én elfogultság miatt nem tudok megjelölni embert.

Lisovszki Tamás:
Ha követjük a sémát, akkor ki kellett volna jelölni egy hivatali dolgozót. Én vállalnám a 
papírok aláírását.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem kívánom megjelölni, a törvény ezt nem írja elő.

Buzák Zsolt:
Nem nem tudsz, nem is akarsz. Mondd meg miért nincs.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Törvényben nincs meghatározva.

Buzák Zsolt:
Szándékodban áll vagy nem Tamást kijelölni? Egyértelműen szeretném hallani.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Bejelentettem a személyes érintettséget.

Lisovszki Tamás:
Mi nem akarunk kijelölni senkit, mert nem játszok senki munkahelyével.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A feltételezést is visszautasítom. Mindenki tudja, hogy a hivatal vezetője a jegyző, ő a 
munkáltatói jogkör gyakorlója.

Lisovszki Tamás:
A jegyzőé meg a polgármester. Tudjuk mi, hogy mennek itt a dolgok.

Buzák Zsolt:
Hátrányos helyzetbe kerül az önkormányzat. Ki fogja ezeknek a számláknak a kamatait 
kifizetni? Te akadályozod meg a számlák kifizetését.

Lisovszki Tamás:
A képviselő-testület jelöljön ki valakit.

Buzák Zsolt:
Ezek felelős döntések. Hátrányos helyzetbe hozod a települést. Mondom a kamerába is, hogy 
te felelsz ezért.

Balogh Tibor Zoltán:
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Ez a te véleményed. Én elfogultságot jelentettem be. A villanyszámla be van fizetve. A kettőt 
nem lehet egy lapon említeni.

Lisovszki Tamás:
A polgármester kijelöl valakit, ez van a törvényben, te már bejelentetted az elfogultságot, de 
erre vonatkozóan pont ezért van a törvény.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Szerinted.

Buzák Zsolt:
Az előterjesztés 2-es pontja. Az aszfalt törmelék sorsa mi lett?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Be lett darálva, ebből készült a padka.

Buzák Zsolt:
Arra ki adott engedélyt? Nyírbogdány község tulajdona, a képviselő-testületnek kellett volna 
dönteni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Előző években is így történt, akkor ez nem volt probléma, kérdés. Ez a te véleményed.

Buzák Zsolt:
Hol vannak a szállítójegyek? Hány tonna lett elszállítva? Ki engedélyezte az elszállítást?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Károkozás nem történt.

Buzák Zsolt:
Te ebben nem dönthettél. Kérdezem én, hogy mikor született határozat? Ki vezényelte a 
munkát? Ki a felelős a beruházásért?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én egyeztettem. Sipos Imre kérdezte, hogy a törmelékkel mi lesz, én mondtam neki, hogy 
beviszik a KEVÍZ-hez, bedarálják és padka lesz belőle. Folyamatosan hozod a velem 
kapcsolatos dolgokat, ezt is hozhattad volna.

Buzák Zsolt:
Én ezt a feltételezést utasítom vissza. Melyik előterjesztés nem volt szimpatikus neked amit 
ma behoztam?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Amikor az elkerülő út készült, nem hoztad be, hogy ami kijött belőle törmelék, azzal mit 
csináljunk.

Buzák Zsolt:
Most van az elszámolása, mikor tudtam volna behozni?

Terdik Tibor:
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Kezd unalmassá válni. Valamikor volt is ezzel probléma, hogy az onnan bejövő aszfalttal mi 
lett?

Buzák Zsolt:
Ilyen kimutatás nem volt. Volt egy testületi határozat, 35/2016 (IV.01) egyértelmű volt. Miért 
nem hajtotta ezt akkor végre?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én nem tudtam erről.

Buzák Zsolt:
Jegyző Úrtól kérdezem, hogy miért nem mondtad akkor Polgármester Úrnak?

Szentpéteri Szabolcs:
Biztos beszéltünk erről.

Buzák Zsolt:
Találkoztok ti minden nap?

Szentpéteri Szabolcs:
Nem feltétlenül.

Buzák Zsolt:
Gyártelepi ravatalozó ügye hogy áll?

Lisovszki Tamás:
Lehet dolgoztak, mert ott vannak a gerendák.

Buzák Zsolt:
Mikor készült el a harangláb terve?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem tudom.

Buzák Zsolt:
Ki adta oda Béla-Bau Kft-nek a tervet?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Megnézem.

Buzák Zsolt:
Írásban válaszolsz?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Igen.

Buzák Zsolt:
Mikor és kitől kapta meg a műszaki ellenőr a tervet?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
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Nem tudjuk.

Buzák Zsolt:
Ha nem állt rendelkezésére a műszaki ellenőrnek a terv, akkor kivel egyeztetett, hogy 
ilyennek kell lenni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Honnan veszed, hogy nem volt?

Buzák Zsolt:
Megkeresem, 1 perc türelmet kérek. Az van benne, hogy 2016-ban kapta meg a tervet.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az nem lehet. Meg kellene nézni, hogy mire adott árajánlatot. Az az ő dolga, hogy leírta.

Buzák Zsolt:
Érdemes lenne a műszaki ellenőrt meghallgatni. 2016.07.21.-i testületi ülésen a polgármesteri 
beszámolóban volt a hűtlen kezelés ügye. Azóta miért nem tájékoztatta a testületet?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem kell minden mozzanatról beszámolnom, az elején bejelentettem, meg a végén is fogok, 
de ez nem napirendi pont.

Buzák Zsolt:
Ne is beszéljünk erről. Részemről ennyi.

Lisovszki Tamás:
A feltett 8 kérdésre adott válasz is része a napirendnek. A kérdések arra is irányultak, hogy 
tisztán lásson a testület. Itt már bírósági szakaszban van. Jobban érdekelne, hogy az 
önkormányzatnak, mint sértettnek ez a kérdés fel lett téve, hogy miért nincs még valami róla? 
Polgármester Úrhoz nem jut el, azt nem tudom elfogadni. Valamelyik dolgozó nem adta oda? 
Ha kiderül, hogy ki volt, megfelelően legyen szankcionálva. Határozott lépéseket tegyen a 
polgármester, jegyző vagy a képviselő-testület.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Milyen szándék lenne abban, hogy valaki eltüntesse? Ez idő kérdése, hogy kiderül. Senkiről 
nem feltételezem, hogy eltüntette volna. A kártérítéssel is foglalkozni kell. Nem a szél fújja 
ide a dokumentumokat.

Lisovszki Tamás:
Zárjuk le ezt a témát. Polgármester Úrnak nincs tudomása. Ha mégis valaki, akkor legyen 
következménye. Volt a kártérítéssel kapcsolatban egy előterjesztés. Mire alapozottan mondod 
ezeket, hogy nem a szél fújja ide a dokumentumokat?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A rendőrséghez behívtak, áttették az ügyészséghez, én kifejezetten kértem egy példányt a 
műszaki szakértő példányából. Ezt bárki megtekintheti, vagy amit Zsolti megkapott 
meghatalmazást, más is kérhet.

Lisovszki Tamás:
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Ezt miért nem mondtad és nem kellene ez a cirkusz? Aki nem ismeri a dolgot, jogában áll 
érdeklődni. Mint a sértett önkormányzat tagja, kötelességem, hogy ismerjem a részleteket. 
Most már 3 testületi ülés óta itt rágódunk ezen. Lehet, fel kell tenni 12 kérdést, hogy 
megtudjunk valamit. Ki fog derülni a bíróságon, hogy kapott-e az önkormányzat valamit. Ha 
igen, akkor meg fogjátok magyarázni miért nem tájékoztattatok. A képviselő-testület jogosan 
érdeklődik. Sajnos idáig jutottunk, hogy 30 napot kell várni egy egyszerű eldöntendő 
kérdésre. Hónapok óta mulasztást követ el a polgármester. Az Orosz-féle bérleti szerződéssel 
kapcsolatban is írásban kellett volna válasznak lenni, legalábbis úgy tudtam.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én téged tájékoztattalak.

Lisovszki Tamás:
Arról tájékoztattál, hogy a helyben szokásos piaci áraknak megfelelően lett meghatározva az 
ár. A képviselő-testület nem hozott ilyen döntést. A Polgármester Úr mi alapján írta alá ezeket 
a szerződéseket? Testületi határozat nem született. A válasz az volt rá, hogy nem szó szerint 
készült a jegyzőkönyv.

Buzák Zsolt:
Ennyi zűr után, nem érzed magad méltatlannak a polgármesteri tisztség betöltésére?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem. Te alkalmas vagy mint magánember, hogy önkormányzati képviselő legyél?

Buzák Zsolt:
Nincs közöd a magánéletemhez.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ezért javasoltam, hogy álljon fel a testület és majd eldöntik, hogy alkalmas vagyok-e vagy 
nem. Mindent lehet törvény szerint, a település fejlődését szolgálom, a polgármesteri 
tisztséget ellátom. Név nélküli bejelentésekkel lehet bombázni a hivatalt mindig.

Kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. A testület 3 
igen és 4 nem szavazattal a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

150/2016. (X. 27.) határozata

A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott döntésekről, 
tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, információkról szóló 

polgármesteri beszámolóról

A Képviselő-Testület:
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A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott döntésekről, 
tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, információkról szóló 
polgármesteri beszámolót nem fogadta el.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

Napirend (2. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdány Község Önkormányzatának Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosításáról 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság is 
megtárgyalta. Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy mondja el a bizottság véleményét. 

Támba Borbála:
Elmondta, hogy a napirendet a szociális bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő rendeletet alkotta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

10/2016. (X. 27.) rendelete

Nyírbogdány Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról
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Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva Nyírbogdány Község 
Önkormányzata Képviselő-testületének a képviselő-testület szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2014. (XII. hó 18. nap) rendelete módosításáról a következőket 
rendeli el:

1.§.

A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának 23.§. az alábbi (4) bekezdéssel 
egészíti ki:

A jegyzői tisztség betöltetlensége, illetve tartós akadályoztatása esetén – legfeljebb 6 hónap 
időtartamra – a jegyzői feladatokat a gazdálkodási előadó látja el.

2.§.

A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának 23.§. az alábbi (5) bekezdéssel 
egészíti ki:

Tartós akadályoztatásnak minősül a szabadság kivételével a 30 nap időtartamot meghaladó 
távollét.

3.§. 

A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának 24.§. az alábbiak szerint módosul:
A Képviselő-testület üléséről a jegyzőkönyv 2 példányban készül, melyből egy példányt a 
lakosság tájékoztatása érdekében a Polgármesteri Hivatalban kell elhelyezni, ezzel egy időben 
a vonatkozó jogszabályok betartásával az Önkormányzat hivatalos honlapján a 
www.nyirbogdany.hu-n is megjeleníteni. A nyílt ülésen elhangzottakról videó felvételt kell 
készíteni, amit a jegyzőkönyv mellékleteként kell dokumentálni.

4.§.

(1). Ezen rendelet 2016. október 27-én lép hatálya, kihirdetéséről a jegyző a Polgármesteri 
Hivatal hirdetőtábláján történő kihelyezéssel gondoskodik.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

A rendeletet 2016. október 27-én kihirdettem.
Szentpéteri Szabolcs

jegyző

http://www.nyirbogdany.hu/
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Napirend (3. tsp.):
Előterjesztés a községi temetőben létesítendő urnafal kivitelezésére 
elkészített kiviteli tervről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján, az ülésre meghívásra került Trenka Zoltán 
tervező)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Lisovszki Tamás elhagyja a termet.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság is 
megtárgyalta. Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy mondja el a bizottság véleményét. 

Támba Borbála:
Elmondta, hogy a napirendet a szociális bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

151/2016. (X. 27.) határozata

A községi temetőben létesítendő urnafal kivitelezésére elkészített kiviteli tervről

A Képviselő-Testület:

Elfogadja a kiviteli tervet úgy, hogy a semmelrock térburkolatot frühvald 20x20-asra cserélik.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

Lisovszki Tamás visszajön a testületi ülésre.
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Napirend (4. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdány Község Önkormányzata Védőnői 
Szolgálatának beszámolójára
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta. Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy mondja el a bizottság véleményét. 

Támba Borbála:
Elmondta, hogy a napirendet a szociális bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

152/2016. (X.27) határozata

Nyírbogdány Község Önkormányzata Védőnői Szolgálatának beszámolójáról

A Képviselő-Testület:

1./ Nyírbogdány Község Önkormányzata Védőnői Szolgálatának beszámolóját elfogadta.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester  jegyző

Napirend (5. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdány Község Önkormányzata 2016. évi 
közmeghallgatása időpontjának és témakörének meghatározására
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
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A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság is 
megtárgyalta. Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy mondja el a bizottság véleményét. 

Támba Borbála:
Elmondta, hogy a napirendet a szociális bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

153/2016. (X.27) határozata

Közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározására

A Képviselő-Testület:

1./ Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 54.§.-ban 
meghatározott kötelezettségének eleget téve közmeghallgatást tart. 

2./ A közmeghallgatás helyszíne és időpontja:

a.) Településen: 2016. november 29 (kedd) 18.00 óra, helyszín: Művelődési Ház 
nagyterme,

b.) Gyártelepen: 2016. november 30. (szerda) 18.00 óra, helyszín: Gyártelepi óvoda

3./ A közmeghallgatás napirendje: Beszámoló Nyírbogdány Község Önkormányzata 2016. 
évben végzett munkájáról és tájékoztatás a 2017. évi elképzelésekről.

Határidő: azonnal

Felelős: Balogh Tibor Zoltán polgármester

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester  jegyző

Napirend (6. tsp.):
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Előterjesztés Nyírbogdányi Polgárőr Egyesület kérelméről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés 2016. szeptember 29.-i ülésre kiküldésre került)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

154/2016. (X.27) határozata

Nyírbogdány Polgárőr Egyesület kérelméről

A Képviselő-Testület:

1./ A Nyírbogdány Polgárőr Egyesület kérelmének helyt ad, azzal, hogy a gépkocsi javíttatási 
költségeit átvállalja.

2./ Támogatja az egyesületet 20 db téli kabát és 6 db lámpa vásárlásával.

3./ Felhatalmazza a polgármestert a támogatási összeg kifizetésére.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
       polgármester   jegyző

Napirend (7. tsp.):
Előterjesztés B. Orosz István kérelméről 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.
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Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 3 igen és 4 tartózkodással a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

155/2016. (X.27) határozata

B. Orosz István kérelméről

A Képviselő-Testület:

Nem támogatja B. Orosz István kérelmét.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester  jegyző

Napirend (8. tsp.):
Előterjesztés szándéknyilatkozat aláírására 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zolán polgármester:
Ez csak egy szándéknyilatkozat, semmilyen következménye nincs, de mindent be fogok hozni 
a testület elé.

Buzák Zsolt:
4-es pontban az van, hogy nekünk már élő szerződésünk lesz, ha a pályázat nyer. Részemről 
nem támogatott, ha az előszerződés szerződéssé alakul. Vagy éljünk vele, vagy nem, ne 
alakuljon át sehova.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Ez a pályázatnál csak egy plusz pont, nem kötelező. Nem így szokott kinézni egy 
szándéknyilatkozat.

Szentpéteri Szabolcs:
Semmilyen aggályos dolog nincs benne. A 4-es pont utolsó sorát kihúzzuk.

Buzák Zsolt:
Csak szándéknyilatkozat maradjon benne.
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Lisovszki Tamás:
Lehet minta volt és benne maradt.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Minden pontból vegyük ki az előszerződést, csak szándéknyilatkozat maradjon. 6-os pontra 
nincs szükség, kijön egészben.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A testület 7 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

156/2016. (X.27) határozata

Szándéknyilatkozat aláírásáról

A Képviselő-Testület:

1./ Mikó Gábor nyírturai lakos VP6-6.2.1.-16 pályázat üzleti tervéhez kapcsolódó 
szándéknyilatkozat aláírásával egyetért, azzal a feltétellel, hogy az előszerződést minden 
pontból kiveszik.

2./ Felhatalmazza Balogh Tibor Zoltán polgármestert a határozat mellékleteként kapcsolódó 
szándéknyilatkozat aláírására.
 
Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester  jegyző

Támba Borbála, jelezte, hogy mennie kell a gyerekekért az iskolába.

Napirend (9. tsp.):
Előterjesztés a Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és 
Alapfokú Művészeti Iskola kérelmére 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A testület továbbra is határozatképes. Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és 
Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és 
Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.
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Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

157/2016. (X. 27.) határozata

A Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
kérelméről

A Képviselő-Testület:

Az iskola tetőszerkezetének javítására árajánlatot kér 4 cégtől.
- Spalek Bt. 4511 Nyírbogdány, Fő u. 20.
- Béla-Bau Kft. 4625 Záhony, Ady Endre u. 69.
- Makai László 4501 Kemecse, Ságvári Endre u. 2.
- Flex-Ps-93 Bt. 4524 Ajak, Bocskai u. 6.

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

Napirend (10. tsp.):
Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő fény-és hangtechnikai 
berendezésekről 
Előadó: Buzák Zsolt önkormányzati képviselő
(írásbeli előterjesztés alapján)

Buzák Zsolt:
Gyári számokkal szeretnék egy nyilvántartást, hogy mi van, ez mire jó és ha nem jó akkor 
miért van még ez meg? Valaki majd számoljon be erről.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Pályázat útján nyerte az önkormányzat. Kinti emlékműnél koszorúzásra jó, nagyobb 
rendezvényre, falunapra nem jó. A fellépők is szokták kérni, hogy nekik milyen berendezések 
kellenek. Ha kétszer használjuk egy évben, akkor ebbe nem érdemes pénzt fektetni.

Terdik Tibor:
Ami itt volt falunapon, használtan ér kb 10 milliót, egyébként, ha új 20-25 millió. Annak 
idején még olcsóbban lehetett venni. A fénytechnika még drágább mint a hang.
Buzák Zsolt:
Én ezt nem tudom, azért hoztam be.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
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Van leltár valahol róla, de Farkasné elment és az átadás-átvétel nem történt meg. A kulcsokat 
se adta ide, úgy kellett a lakatot levágni.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen és 1 tartózkodással a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

158/2016. (X. 27.) határozata

Az önkormányzat tulajdonában lévő fény-és hangtechnikai berendezésekről

A Képviselő-Testület:

A Nyírbogdány Község Önkormányzat tulajdonában lévő hang-és fénytechnikai berendezések 
felülvizsgálatát határozta el. A felülvizsgálat kiterjed - a meglévő eszközökön látható gyári 
számok vagy leltári számok feltüntetésével, fényképfelvételek készítésével – részletes leltári 
kimutatás készítésére.

Felelős: Balogh Tibor Zoltán polgármester

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
     polgármester jegyző

Napirend (11. tsp.):
Előterjesztés a Család-és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójával 
kapcsolatban
Előadó: Buzák Zsolt önkormányzati képviselő
(írásbeli előterjesztés alapján)

Buzák Zsolt:
Jegyző Úrnak jeleztem, hogy a mai testületi ülésre legyen meg. Mára nem lett meg, ezért 
kérem, hogy a következőre legyen itt (12.01).

Szentpéteri Szabolcs:
Működési dokumentáció az év elején el lett fogadva. Annak keretében volt beszámoló, külön 
nem. Az új szervezet szerint még nem volt.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nincs ezzel baj, beszámol az eddig elvégzett munkáról. A védőnőnek is volt beszámolója.

Szentpéteri Szabolcs:
Ezt mindig május végéig kell elkészíteni.

Buzák Zsolt:
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Akkor okafogyott.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az előterjesztő az előterjesztést visszavonja.

Hajzerné Oláh Ildikó jelezte, hogy mennie kell.

Napirend (12. tsp.):
Egyebek

Szentpéteri Szabolcs:
E-mail-ben megkeresett egy vallási ellenőr a zsidótemetővel kapcsolatban, Tamás Péternek 
hívják. Elhoztam, meg is lehet nézni, szerintem ne zárkózzunk el ettől teljesen. A testület 
véleményét kérem ezzel kapcsolatban. Szerintem hívjuk meg testületi ülésre és beszéljük meg 
vele. Térkép szerint, ahol a zsidótemető van, ott most kukoricaföld van, ahol a sírok vannak 
meg magánszemélyé.

Terdik Tibor:
Hívjuk ide.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Amit Jegyző Úr mond, az legyen.

Lisovszki Tamás:
Közvilágítással kapcsolatban. Ha nem ég az izzó, mi lesz vele?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A javításra nincs élő szerződésünk. Az E.On alvállalkozója megszűnt. Pár utca maradt, ami 
kimaradt belőle. Az új lámpák garanciásak, a kivitelező felé kell jelezni, ők cserélik ki vagy 
megjavítják. Novemberben jönnek ki.

Lisovszki Tamás:
Mi van akkor, ha kiég 1 decemberben is?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nincs élő szerződésünk.

Lisovszki Tamás:
Biztos közmeghallgatáson is kérdezik majd, ha nem lesz megoldás. Közkonyhával 
kapcsolatban: a Gyártelepen is lesz osztópont?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem.

Lisovszki Tamás:
Ez hogy lehet?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A vállalkozót kell megkérdezni, ezt nem kellett a testülettel egyeztetni. Az iskola étkezdéje 
nem alkalmas, nekem van üzlethelyiség, az alkalmas erre.
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Lisovszki Tamás:
A vállalkozó kit keresett meg? Az önkormányzatot vagy az ingatlant?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az ingatlant.

Lisovszki Tamás:
Értem.

Buzák Zsolt:
A Gyártelepen főzik?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A Gyártelepen főzik, de készételként hozzák ide. Munkanapokon 900 fő részére névtelenül. 
Amíg van, lehet enni.

Terdik Tibor:
Ilyen a világon nincs.

Buzák Zsolt:
Hogy lehet ezt kezelni majd?

Lisovszki Tamás:
Végig van ez gondolva, csak nem erről az oldalról.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ha nincs több kérdés, a testületi ülést bezárom.

K. m. f

               Balogh Tibor Zoltán                                                  Szentpéteri Szabolcs
polgármester                                                                   jegyző
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Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő – testületének 2016. október 27-i 
üléséről

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E

a . ) T á r g y s o r o z a t

b . ) H a t á r o z a t a i :  146 - 158

c . ) R e n d e l e t e i :  1 0

T á r g y s o r o z a t

1./ Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről, tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, 
információkról szóló polgármesteri beszámolóról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

2./ Előterjesztés Nyírbogdány Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosításáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

3./ A községi temetőben létesítendő urnafal kivitelezésére elkészített kiviteli tervről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján, az ülésre meghívásra kerül Trenka Zoltán tervező)

4./ Nyírbogdány Község Önkormányzata Védőnői Szolgálatának beszámolójára
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

5./ Előterjesztés Nyírbogdány Község Önkormányzata 2016. évi közmeghallgatása 
időpontjának és témakörének meghatározására
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

6./ Előterjesztés Nyírbogdányi Polgárőr Egyesület kérelméről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés 2016. szeptember 29.-i ülésre kiküldésre került)
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7./ Előterjesztés B. Orosz István kérelméről 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

8./ Előterjesztés szándéknyilatkozat aláírására 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

9./ Előterjesztés a Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti 
Iskola kérelmére 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

10./ Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő fény-és hangtechnikai berendezésekről 
Előadó: Buzák Zsolt önkormányzati képviselő
(írásbeli előterjesztés alapján)

11./ Előterjesztés a Család-és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójával kapcsolatban
Előadó: Buzák Zsolt önkormányzati képviselő
(írásbeli előterjesztés alapján)

12./ Egyebek
 

Nyírbogdány, 2016. október 27.

Balogh Tibor Zoltán
     polgármester 


